
Bestyrelsesmøde
Dato: D. 14. december  2022
Tid: Kl. 18.00 - 21.00
Sted: Hos Dorte Limfjordsvej 57

Deltagere: Sanne, Monica, Jytte, Martin, Dorte, Anne-Lise

Afbud:

Dagsorden Referat

1 Siden sidst – stort og småt Orientering – Sælen er nu medlem hos
vinterbader.com (gratis)

2 WIX og mail Kontakt kan blive ændret til mail.
Sanne fjerner WIX kontaktformular.

Mail – Dorte, Monica og Sanne har adgang.
Monica svarer mail. Mail vedrørende sager
der ikke kun vedrører “betaling” får et svar
om, at deres henvendelse tages med på
næste bestyrelsesmøde og sagsbehandles
der.

Mail – skabelon ønskes:
Monica laver signatur og skabelon forslag
og sender rundt til os i bestyrelsen.

3 Økonomi – ”regnskabsoversigt”

Herunder medlemsstatus

Pt. er vi 335 medlemmer.Vi skal ikke have
et max antal medlemmer nu.

Sauna event kostede 4685 kr

4 Event
● Evaluering af første måneskinsbadning
● Kommende events

- sauna mellem jul og nytår?
- Julebad – nytårsbad?

11 kom til måneskinsbadning. Der var
dejligt vejr, og det var rigtig hyggeligt.

D. 24/12. kl 9.00:  Nissehuebadning (Dorte
tager lille skarp med)



D. 31/12 kl 9.00: Nytårbadning med hat
(Jytte køber bobler)

Der er kommet en henvendelse med tilbud
om saunatelt med gus den 31.12. Vi
kommer frem til, at der ikke er lang tid til at
få sat styr på  de forskellige opgaver i den
forbindelse. Vi må takke nej tak denne
gang. Jytte svarer på henvendelsen.

5 Nyhedsbrev – læser medlemmerne
referaterne? - ide-  skal vi samle et
julebrev?/ Dorte

Dorte laver et brev til medlemmerne.

6 Aalborg Kommune –referat af møde med
fritidsforvaltning

Mikkel er på ordinær barsel

7 Badebro – vi må sætte skridsikkerhed på –
hvem arbejder videre med det?

Anne Lise arbejder videre med det.

8 DM ugen - Udsættes

9 SAUNA
● Fondsansøgning status (Nordea,

friluftsrådet)
● Strøm til tangen

Vi har fået 140.000 fra friluftsrådet – de er
til vores rådighed i 3 år, og er øremærket til
en sauna i den ene ende af møllevingebroen.

Klokkeholm el-service har givet et tilbud på
99.000 kr dertil kommer tilslutningsafgift
på 16.000 – og moms.

10 Surfer City – projekt i fjordparken – Anne-Lise og Dorte var til møde med
arkitekterne, som skulle have
brugerinspiration i projektet med at tegne
og bruge de nære omgivelser, der hvor
surfklubben er i Fjordparken.

11 Promovering
- Presse (-meddelser)
- Web

Udsættes

Evt. Bolig forening tæt på tangen mener, deres
private P-plads måske bliver brugt af
vinterbadere. Anne- Lise har skrevet en
opslagstekst, som vi sætter på Facebook og
hjemmesiden. Og teksten bliver sat ind i
“julebrevet”.

Næste møde: 24. januar kl 19 hos Jytte,  Anders Nielsens
vej 21 A



Punkter til næste møder: De udsatte punkter  +  mail punktet


